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Datum: 12-01-2022 

 

Geacht College,  

 

Na aanleiding van RIB 21.118 hebben wij nog enkele stukken opgevraagd, waaronder de 

eindrapportage van Volta en de memo’s stagnatie koers/visie, voortgang bedrijfs-beleidsplan 

NLW NV 2021 en het memo kadernota 2022 NLW NV. In afwachting tot wij deze stukken 

ontvangen hebben wij nog enkele vervolgvragen. 

 

Vervolgvragen RIB 21.118: 

 

• Uw antwoord op vraag 4 is feitelijk geen antwoord op onze vraag. Onze vraag had tot 

doel van u te horen of u vindt dat de verantwoordelijk portefeuillehouder regie heeft 

genomen, of dat hij dat voornamelijk aan de ambtelijke ondersteuning heeft 

overgelaten? 

• Antwoord op vraag 7: We constateren uit uw proces-antwoord, dat er vertragingen 

zijn. Graag willen we van u weten wat concreet die vertragingen inhouden en wat de 

reden is dat hier nog geen actie op is ondernomen. 

 

Overige vragen: 

 

1. Het concept van Volta is binnen de gemeenteraden akkoord bevonden. Kunt u ons 

aangeven welke stappen/acties er sinds toen genomen zijn? 

2. Is het juist dat de gemeentelijke bijdrage eenzijdig verminderd is waardoor de NLW 

groep minder inkomsten heeft ontvangen? Zo ja, wat is de achterliggende gedachte 

om deze vergoeding terug te brengen? 

3. Het koersvisie document is vastgesteld door de raad. Kunnen dergelijke financiële 

wijzigingen zonder goedkeuring of op de hoogte stellen van de raad gemaakt 

worden? 

4. Is het juist dat er een toezegging zou zijn dat de gemeente meer mensen die 

beschikken over meer competenties zouden inzetten voor NLW? Bent u deze 

toezegging nagekomen? 

5. Wat is de actuele status m.b.t. het governance-traject? Wat zijn de redenen waarom 

dit traject sinds het voorjaar van 2021 lijkt tot een stilstand te zijn gekomen? 

6. Klopt het dat er gekozen is om de afspraken gemaakt in het koersvisie-document te 

temporiseren? Zo ja, heeft dit geleid tot financiële effecten? En indien voor 

temporiseren is gekozen, waarom heeft u de gemeenteraad daarover niet ingelicht? 

 

 

Wij ontvangen uw schriftelijke reactie graag binnen de termijn van vier weken. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Yvonne Douven 

VVD Horst aan de Maas 


